



Rujukan Kami : PKP(8.00)96/3-7JD.3(58)

Tarikh : 9 Oktober 2014

Semua Ketua Jabatan Persekutuan Sarawak

Semua Ketua Badan Berkanun Persekutuan Sarawak

Y.Bhg Datuk/Datu/Dato'/Tuan/Puan

SURAT MAKLUMAN SYARIKAT YANG BERDAFTAR SEBAGAI AGEN PENGEMBARAAN DALAM PERKHIDMATAN TEMPAHAN TIKET KAPAL TERBANG

TUJUAN

Surat ini bertujuan untuk memaklumkan kepada Jabatan / Badan Berkanun Persekutuan mengenai **tambahan senarai syarikat** yang berdaftar dengan Perbendaharaan Malaysia Sarawak yang telah dikemaskini bagi bidang **221307: Agen Pengembaraan** bagi menguruskan penerbangan dan tempahan tiket kapal terbang. Surat jabatan ini **dalam siri yang sama** adalah berkaitan.

SYARIKAT YANG BERDAFTAR

2. Berikut adalah senarai syarikat yang telah **dikemaskini**:

BIL	SYARIKAT	KAWASAN	TARAF
1	SITT TRAVEL (BINTULU) SDN. BHD. TINGKAT 1, LOT 381, SECTION 5, WISMA POLARWOOD, JALAN SATOK KUCHING 082-427759	KUCHING	BUMIPUTERA
2	JJ TOUR SERVICE SDN BHD SHOPLOT 73, LOT 4976, GROUND FLOOR, MEDAN CENTRAL COMMERCIAL CENTRE, BINTULU 086-339423	BINTULU	BUMIPUTERA

3. Senarai syarikat terkini dan maklumat terperinci mengenai syarikat yang berdaftar dalam bidang **221307 : Agen Pengembaraan** juga boleh diperolehi daripada laman web www.eperolehan.gov.my. Agensi juga boleh mendapatkan maklumat berkaitan tarikh kuat kuasa, tarikh luput dan cawangan-cawangan di bawah Ibu Pejabat setiap syarikat Agen Pengembaraan bagi mengelakkan sebarang permasalahan di masa akan datang.

Sekian, terima kasih.

“Sentiasa Mesra, Teliti dan Cepat”

“BERKHIDMAT UNTUK NEGARA”

Saya yang menurut perintah,



(DATU JABIDAH BINTI MONSERI)

Pegawai Perbendaharaan Persekutuan Sarawak,
Perbendaharaan Malaysia Sarawak,
b.p Ketua Setiausaha Perbendaharaan

s.k :

Jabatan Akauntan Negara Malaysia, Negeri Sarawak
Jabatan Akauntan Negara Cawangan Sri Aman
Jabatan Akauntan Negara Cawangan Sarikei
Jabatan Akauntan Negara Cawangan Kapit
Jabatan Akauntan Negara Cawangan Sibul
Jabatan Akauntan Negara Cawangan Bintulu
Jabatan Akauntan Negara Cawangan Miri
Jabatan Akauntan Negara Cawangan Limbang